
Motorvejsstøjen er et alvorligt 
problem  – Det går ud over 
beboernes livskvalitet og helbred
I det sydlige Odense er mere end 3000 husstande plaget af voldsomme støjgener fra 
den fynske motorvej. Mange steder overstiger støjen langt Vejdirektoratets vejledende 
grænseværdier for støjbelastning. Og problemet vil kun vokse i fremtiden, fordi der 
kommer flere biler på vejene. 

Det giver ikke mening at kæmpe for det tredje spor på den fynske motorvej, hvis vi ikke 
først sikrer, at beboerne langs motorvejen får et tåleligt støjniveau. 
Støj har store konsekvenser for menneskers livskvalitet – og i værste fald for vores 
helbred. 
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Støjen fra den fynske motorvej 
skal reduceres – Vi skal have støj-
skærme så hurtigt som muligt
Beboerne i det sydlige Odense skal ikke plages af ulidelig støj fra den fynske motorvej. 
Det synes vi er helt uacceptabelt. Særligt fordi problemet har været der i mange år, og 
det nemt kan løses med opsætning af støjskærme.

Derfor skal vi have støjskærme så hurtigt som muligt. Vi vil kæmpe for, at et samlet 
byråd lægger pres på transportministeren og Vejdirektoratet. Og hvis det kræver med-
finansiering fra kommunen for at komme i gang, så er vi klar til at finde pengene.
Odense er meget mere end centrum. Derfor skal vi have reduceret støjen fra den fynske 
motorvej.
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